



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 001

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED193495. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #ISED193495. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 1:

I just saw a request for a review of the 600 MHz auction and wondered if this is a common practice or if there is a particular reason why the revision is completed.

Answer No. 1:

Third party, independent auction review is an industry best practice, which ISED regularly requests following auctions in order to evaluate an auction's format and its associated rules, as well as to seek advice on potential avenues for improving the design of future spectrum auctions in Canada.

*****English Version Above*****

Question No. 1:

Je viens de voir une demande de revision des enchères du 600 MHz et je m'interrogeais à savoir si c'est une pratique courante ou s'il y a une raison particulière pour laquelle la révision est faite?

Réponse No. 1:

L'examen indépendant par une tierce partie est une pratique exemplaire de l'industrie, que ISDE demande régulièrement après les enchères afin d'évaluer le format d'une enchère et ses règles associées, ainsi que pour obtenir des conseils sur les moyens d'améliorer la conception des futures enchères du spectre au Canada.